
Afgevoerde moties

Nr Registratienr. Datum Onderwerp + Dictum Ingediend 
door:

Portefeuille-houder Naam afdeling Naam afd. coordinator Planning/ Stand van zaken Advies portefeuillehouder Advies Commissie

B11 1922259 01.06.2016 Culturele participatie 
Dragen het college op:
- te stoppen met het verder uitwerken en 
doorgaan van het project "Het sentiment van 
Flevoland"; 
- bij daadwerkelijke behoefte van 
gemeenten, in samenwerking met 
afzonderlijke gemeenten te komen tot een 
gedegen probleemanalyse t.a.v. de zeer 
verschillende problematiek; 
- deze analyse nog in 2016 in de commissie 
bestuur te bespreken en tot die tijd 
terughoudend te zijn met het voeren van 
gesprekken met organisaties over mogelijke 
uitvoering; 
- daarbij tevens aan te geven wat de 
bovenregionale rol terzake is van de provincie 
t.o.v. die gemeenten 
- de geoormerkte middelen voor 2016 en 
volgende jaren zonder oormerk te houden in 
de stelpost nieuw beleid.

VVD, CDA, 
SGP, GL, 
D66, 50PLUS

Leen Verbeek 27--09-2016: in de programmabegroting is 
opgenomen hoe dit is afgedaan. Het College heeft 
besloten om gevolg te geven aan de oproep van de 
Staten om het project te staken.

27-09-2016: voorgesteld wordt tot afvoeren 
van deze lijst.

cie 21.12.2016: afvoeren

B12 1910155 PS 
13.07.2016

Randstadlobbystrategie
Verzoeken het college om in de uitvoering van 
de Randstadlobbystrategie aandacht te 
besteden aan de innovatieve Flevolandse 
landbouwsector en het Agrofoodcluster 

SGP Rijsberman, M. 28-09-2016: Het verzoek is door de 
portefeuillehouder onder de aandacht gebracht van 
collega gedeputeerde van provincie Noord-Holland 
die dit thema trekt. Tevens heeft de werkgroep 
Europa van de provincie Flevoland dit onder de 
aandacht gebracht van de andere Regio Randstad 
werkgroepen Europa tijdens de gezamenlijke 
vergadering op 6 september jl. 

28-09-2016: voorgesteld wordt tot afvoeren 
van deze lijst.

cie 21.12.2016: afvoeren

B2 1429746 14.11.12 Verminderen aantal burgerstatenleden in 
nieuwe periode
Spreken uit dat:
In de volgende Statenperioden mag een 
eenpersoonsfractie maximaal twee 
burgerleden aanstellen en een 
tweepersoonsfractie maximaal één en dat dat 
fracties bestaande uit drie of meer leden 
geen burgerstatenleden kunnen aanstellen. 

CDA Presidium Aanpassing aantal burgerleden doorgevoerd bij 
invoering nieuw Reglement van Orde Provinciale 
Staten. (PS 01/07/2015). Kan worden afgevoerd.

NVT 04-02-2015: handhaven PS besluit 
25.11.2015-afvoeren

B2 1771860 01-jul-15 Verbeteren eerste hulp bij reanimatie            
Verzoeken het college                                                        
- in samenwerking met partners 
(GGd/RAV/Flevoland en evt. gemeenten) te 
onderzoeken of een provinciale rol nodig is 
voor het verbeteren van eerste hulp bij 
reanimatie                                                    - 
als blijkt dat een provinciale rol gewenst is, 
een voorstel te doen aan PS hoe deze rol vorm 
kan worden gegeven en in dit voorstel de 
leereffecten uit pilots en activiteiten uti 
andere regio's te betrekken

SGP Stuivenberg, A. 10-08-2015: Is in uitvoering.
01-10-2015: Zie mededeling 1786088. Op 27 oktober 
vindt er in het provinciehuis een startmoment 
plaats voor de burgerhulpverlening bij reanimatie. 
De statenleden ontvangen daarvoor een uitnodiging.
11-04-2016: Met de mededeling 1786088 en de 
bijeenkomst is gevolg gegeven aan de motie. 

01-10-2015: Voorgeteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.
11-04-2016: Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.

23.03.2016 laten staan. Bij 
portefeuillehouder is verzoek 
neergelegd om inzicht te geven in 
nadere invulling. Met de 
mededeling 1786088 en de 
bijeenkomst is gevolg gegeven aan 
de motie. - afvoeren; 06.07.2016: 
afvoeren



Afgevoerde moties

B4 1771862 01-jul-15 Niet laten vrijvallen financiële middelen 
Jeugdzorg                                                 
dragen het college op:                                  - 
het incidentele bedrag van Euro 2,5 mio niet 
te laten vrijvallen t.g.v. de algemene 
middelen en e.e.a. derhalve niet te 
verwerken in de Zomernota medio 2015                                                     
- de voortgang van de transitie Jeugdzorg en 
PS hierover (uiterlijk) voorjaar 2016 te 
informeren                       - de financiële 
middelen tenminste tot behandeling van de 
jaarrekening 2015 (voorjaar 2016) 
beschikbaar te houden voor de transitie 
Jeugdzorg

PvdA CU Stuivenberg, A. 10-08-2015: Het bedrag blijft in de reserve 
Jeugdzorg. Uiterlijk voorjaar 2016 wordt PS 
geïnformeerd over de transitie Jeugdzorg.
09-09-2015: De heer Appelman meldt de commissie 
Bestuur dat de motie wordt uitgevoerd door het 
College.
11-04-2016: PS ontvangt hierover in april 2016 een 
mededeling.
09-05-2016: Op 9 maart 2016 is een verzoek 
subsidieverlening Programma Ontwikkeling 
Zorglandschap van Zeewolde namens de zes 
gemeenten ontvangen. Op 26 april 2016 is het 
besluit genomen de subsidieaanvraag 2016 
Ontwikkeling Zorglandschap niet in behandeling te 
nemen.

01-10-2015: Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.
09-05-2016: Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.

23.03.2016 aanhouden in 
samenhang met T B27. Afgesproken 
is dat de middelen reserve 
jeugdzorg t/m de jaarrekening 
beschikbaar blijven. De invulling 
van de brief vanuit de gemeenten 
aan GS uit maart 2016 moet 
betrokken worden bij deze motie. 
06.07.2016: afvoeren

B8 1771866 01-jul-15 Behoud werkgelegenheid                                         
Dragen het college op:                                   
bij de uitwerking van de arbeidsmarktplannen 
nadrukkeliljk aandachtt e besteden aan 
behoud van werkgelegenheid in de breedste 
zin van het woord

50Plus 
PvdA

Appelman, J.N. 10-08-2015: Bij de ontwikkeling van de nieuwe 
Human Capital Agenda zal dit onderwerp worden 
meegenomen. Verwachting is medio 2016 gereed.

10-08-2015: voorgesteld wordt tot afvoeren 
van deze lijst over te gaan.

PS besluit 25.11.2015-afvoeren

B9 1818782 11-11-2015 Evenveel stembureaus voor referendum 
Associatieverdrag Oekraïne                                                
Verzoeken het college:                                 
Een brief op te stellen richting alle 
gemeenten in Flevoland waarin met klem 
wordt gewezen op evenveel stembureau's 
tijdens het referendum als bij normale 
verkiezingen

PVV Verbeek, L. 08-04-2016: In de PS vergadering van 6 april heeft 
de cdK aangegeven dat de motie heeft geleid tot 
een verscherpte aandacht voor het belang van een 
ruime openstelling van stembureaus; in Flevoland 
zijn 168 stembureaus geopend, in relatie tot 175 bij 
reguliere verkiezingen.

08-04-2016: voorgesteld wordt om tot 
afvoeen van deze lijst over te gaan 

23.03.2016: wanneer kan de cie de 
brief verwachten? Zie reactie 08.04 - 
afvoeren 
06.07.2016: afvoeren (in agendacie 
zal  hierover nog een opmerking 
gemaakt worden)

B15 2006564 07.12.2016 Raad van Toezicht Flevolands archief en 
Batavialand
Dragen het college op:
Om In de voorwaarden voor de 
subsidieverlening aan de stichting Erfgoedpark 
Batavialand op te nemen dat er in de Raad 
van Toezicht altijd een goede balans van de 
volgende expertises aanwezig zal zijn:
- De commerciële en marketing-technlsche 
kennis en kunde om bezoekersaantallen [en 
andere belangrijke bedrijfsresultaten] 
aanzienlijk te verbeteren naar aantallen die 
vergelijkbaar zijn met soortgelijke 
instellingen;
- Het strategisch vermogen om de doelen van 
Batavialand mee te beoordelen en er moet 
kennis zijn van HRM bij moderne organisaties;
- Een stevig onafhankelijk. Integraal en 
financieel toezicht, waarbij met name wordt 
gelet op de inzet van het ontwikkelbudget 
bestemd voor de periode van na 2020

CDA, SGP Rijsberman, M. RE Jannien Elling 20-02-2017: Planning is dat de mededeling eind 
maart naar PS kan worden verzonden. 

20-03-2017: Is gewijzigd naar eind april 2017.
08-05-2017: RvT is niet aan de orde bij Flevolands 
Archief (is een GR). Met Batavialand is contact 
geweest over RvT: ze zijn nog bezig met de 
voorbereidingen voor de instelling van een RvT.
19-06-2017: Batavialand heeft een bureau in de 
hand genomen. Gedeputeerde heeft Staten input 
meegegeven.

19-06-2017: Voorgesteld wordt om tot 
afvoeren van deze lijst over te gaan.

05.07.2017: cie advies afvoeren


	Afgevoerd

